



Date: 30 January 2023

التاريخ: 30 يناير 2023

Subject: Disclosure of the decisions taken at the Board of Directors Meeting held on 30 January 2023

الموضوع: الإفصاح عن القرارات التي اتخذها مجلس الإدارة في اجتماعه بتاريخ 30 يناير 2023م

Oman Arab Bank SAOG ("the Bank") announces that the Board of Directors ("the Board") held a meeting on 30 of January 2023, wherein the following resolutions were issued:

يعلن بنك عمان العربي ش.م.ع.ع (البنك) أن مجلس الإدارة (المجلس) خلال إجتماعه الذي عقد بتاريخ 30 يناير 2023، قد اصدر القرارات التالية:

- The Board approved the financial statements for the year ended 31 December 2022.
- The Board has proposed not to distribute cash dividends for the financial year ended on 31 December 2022.

- اعتمد مجلس الإدارة النتائج المالية السنوية عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022.
- اوصى المجلس بعدم توزيع أرباح نقدية عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022.

The financial statements for the year ended 31 December 2022 are subject to the approval of the Central Bank of Oman and the Shareholders of the Bank at the Annual General Meeting to be held on 22 March 2023.

تخضع النتائج المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022 لموافقة البنك المركزي العماني و مساهمي البنك خلال إجتماع الجمعية العامة السنوي الذي سيعقد بتاريخ 22 مارس 2023.

Sincerely,

و تفضلوا فائق الاحترام و التقدير،


سليمان الحارثي
الرئيس التنفيذي
Sulaiman Al Harthi
Chief Executive Officer

